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فرمانده نیروی انتظامی:
افزایش اعتماد و مقبولیت ناجا 

در بین زوار
50 درصد مأموریت اربعین امسال انجام شده است

سپهرغرب، گروه استان ها: فرمانده نیروی انتظامی 
گفــت: رضایتمندی زائران و مســئولان در همایش 
اعتماد و مقبولیت  اربعین حســینی )ع(  پیاده روی 

نیروی انتظامی را در بین مردم افزایش می دهد.
به گزارش سپهرغرب، ســردار حسین اشتری در جلسه 
قرارگاه اربعین ناجا مســتقر در شــهر مهران اظهارداشت: 
مراســم پیاده روی اربعین حســینی )ع( یــک عملیات و 
رزمایــش بزرگ بوده و نیــروی انتظامی با تمــام توان در 

خدمت زائران است.
وی افزود: حضور بیش از 20 میلیون عاشق دلداده در این 
کنگره عظیم اسلامی و بیش از دو میلیون زائر ایرانی نشان از 

عظمت و بزرگی فرهنگ عاشورای حسینی )ع( دارد.
ســردار اشــتری ادامه داد: در بازدیدی کــه از مرزهای 
شلمچه و مهران داشتیم برقراری نظم و امنیت و تردد آسان 
زوار را شاهد بودیم و در مرز مهران مشکل خاصی نداشتیم 

و رضایت زائران نیز مؤید این مطلب است.
این مقام ارشــد انتظامی تأکید کــرد: با توجه به قوانین 
کشــور عراق و ایران داشتن گذرنامه و روادیدی معتبر جزء 
ضروریات این ســفر بوده و از خروج افــرادی فاقد مدارک 

ذکرشده حتماً جلوگیری خواهد شد.
وی بابیان اینکــه تا امروز تقریبــاً 50 درصد مأموریت 
اربعین امسال انجام شده است، افزود: باید توان و نیروی لازم 
برای ارائه خدمات به زمان برگشت زائران مدنظر فرماندهان 

و مسئولان انتظامی باشد.
بالاترین مقام انتظامی کشــور به فرماندهان، معاونین و 
رؤسای پلیس های تخصصی حاضر در جلسه تأکید کرد: باید 
در چند روز آینــده به امنیت زوار، پارکینگ ها و جلوگیری 
از سرقت وسایل و تجهیزات زائران تمرکز داشته و آمادگی 
کامل برای موج برگشــت مســافران اربعین و جلوگیری از 

ورود اقلام غیرمجاز و ممنوعه را داشته باشیم.
فرمانده نیروی انتظامی در پایان ضمن آرزوی سلامتی و 
قبولی زیارت برای همه زائران حضرت اباعبدالله )ع(، گفت: 
تدابیر و تمهیدات لازم برای برگشت مسافران در پایانه های 

مرزی و محورهای مواصلاتی اتخاذشده است.

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
لرستان:

مصرف بنزین در استان لرستان
 11 درصد افزایش یافته است

ســپهرغرب، گروه اســتان ها: مدیر شرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی منطقه لرستان گفت: میزان 
مصرف بنزین در استان لرستان در شش ماهه نخست 

امسال 11 درصد افزایش یافت.
پیمان بهرامی با اشــاره به افزایش چهار درصد نفت گاز 
در لرستان، افزود: در مدت مذکور میزان مصرف نفت سفید 
شش درصد و میزان مصرف نفت کوره 18 درصد نسبت به 

مدت مشابه سال قبل کاهش یافت.
مدیر شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی لرســتان 
میزان مصرف بنزین موتور را در شــش ماهه نخســت سال 
239 میلیون و 804 هزار لیتر برشمرد و عنوان کرد: میزان 
مصرف بنزین موتور نســبت به مدت مشــابه سال قبل 11 
درصد رشد داشته اســت چراکه در سطح استان چند باب 

جایگاه عرضه سوخت افتتاح شده است.
وی میزان مصرف نفت ســفید در استان طی شش ماهه 
نخست امسال را 12 میلیون و 19 هزار لیتر دانست و بیان 
کرد: این میزان مصرف نفت سفید نسبت به سال قبل شش 

درصد کاهش داشته است.
بهرامی کاهش عمده مصرف فرآورده های نفتی استان را 
مربوط به نفت کوره دانســت و گفت: در شش ماهه نخست 
امسال بیش از ســه میلیون و 675 هزار لیتر نفت کوره در 
استان به مصرف رســید که نسبت به سال قبل 18 درصد 

کاهش داشته است.
وی خاطرنشــان کرد: علت کاهش مصرف نفت سفید و 
نفت کوره در اســتان توسعه شــبکه گاز شهری در صنایع، 
شــهرها و روســتاهای فاقد گاز طبیعی و مدیریت مصرف 

بهینه مصرف کنندگان بوده است.

خبــر

نماینده مردم کرمانشاه در خانه ملت:
مقامات کشوری باید از کرمانشاهیان 
به دلیل عدم بازگشایی مرز خسروی 

عذرخواهی کنند
سپهرغرب، گروه استان ها: نماینده مردم کرمانشاه 
در مجلس شورای اسلامی گفت: وزیر امور خارجه و 
وزیر کشور به دلیل عدم بازگشایی مرز خسروی باید 

از کرمانشاهیان عذرخواهی کنند.
مرز  زیرســاخت های  اظهار داشت:  سید قاسم جاســمی 

خسروی برای استقبال از زائران اربعین حسینی آماده بود.
وی بــا بیان اینکه مردم اســتان کرمانشــاه به خصوص 
شــهروندان قصرشــیرینی با خبر بازگشــایی این مرز امید 
فراوانی داشــتند، ادامه داد: مردم بی صبرانه بعد از چندین 

سال منتظر بازگشایی این مرز بودند.
نماینده مردم کرمانشاه با بیان اینکه مقامات و مسئولان 
کشــوری به دلیــل عدم بازگشــایی مرز خســروی باید از 
کرمانشــاهیان عذرخواهی کنند، گفت: مســئولان مربوطه 
ملاحظات دولت عراق در اســتان دیاله کــه روبه روی مرز 
خســروی اســت را علت مخالفت این دولت در راســتای 
بازگشــایی اعلام کردند، لذا هفته آینده طرح سؤال از وزیر 
امــور خارجه و وزیر کشــور تقدیم هیئت رئیســه مجلس 

می شود.

استاندارکرمانشاه گفت:
هیچ کس حق ارائه چهره غیرواقعی
 و منفی از استان کرمانشاه را ندارد

ســپهرغرب، گــروه 
اســتاندار  اســتان ها: 
را  استان  این  کرمانشاه، 
اســتان های  امن ترین  از 
کشور دانست و خطاب به 
برخی افراد که می خواهند 
را  اســتان  منفی  اخبار 
هشدار  کنند  بزرگ نمایی 
داد که هیچ کس حق ارائه 
منفی  و  غیرواقعی  چهره 
استان کرمانشاه را ندارد.

هوشــنگ بازوند روز یکشــنبه در نشســت برنامه ریزی 
یازدهمین گردهمایی راهنمایان گردشــگری سراسر کشور 
در سرسرای امید استانداری افزود: اینکه برخی ها کرمانشاه 
را اســتانی ناامن می داننــد را قبول نــدارم و در مدتی که 
اســتاندار شده ام و بررســی کرده ام کرمانشــاه از امن ترین 

استان های کشور است.
وی گفــت: طرح این موارد پیگــرد قانونی دارد و ما این 
موضــوع را پیگیری می کنیم و نبایــد بگذاریم اخبار منفی 

استان بزرگ نمایی شود.
اســتاندار کرمانشــاه بــر بزرگ نمایــی ظرفیت هــا و 
پتانسیل های استان کرمانشاه در حوزه های مختلف ازجمله 
گردشــگری به منظور معرفی اســتان و فرهنگ مردمان آن 
تأکید کرد و از رســانه ها خواست دراین ارتباط بیشتر تلاش 

کنند.
نماینده عالی دولت در استان کرمانشاه در ادامه سخنان 
خود با تأکید بر اینکه صنعت گردشــگری به خوبی می تواند 
چهره واقعی و زیبای کرمانشاه را به دنیا معرفی کند، گفت: 
اگر غبارهای کاذبی در هوای اســتان وجود دارد را می توان 
از طریق صنعت گردشگری پاک کرد و با شفافیت کرمانشاه 

واقعی را به مردم دنیا معرفی نمود.
بازوند، ظرفیت فراوانی برای جذب گردشــگران داخلی 
و خارجی وجود دارد، افزود: بر اســاس بررسی هایی که در 
این مدت انجام شــده، گردشگری می تواند در استان تحول 

اقتصادی به وجود بیاورد.
وی با بیان اینکه امروز اجماع بســیار خوبی در کشور و 
بخصوص استان کرمانشاه بر ســر گردشگری وجود دارد و 
این صنعت ورد زبان مردم شده است، گفت: این اجماع خود 
یک ظرفیت بزرگ برای توسعه صنعت گردشگری در استان 

است که باید از آن استفاده کرد.
وی نقش راهنمایان گردشگری، تبلیغات و اطلاع رسانی 
را در معرفی اســتان کرمانشاه بســیار مهم دانست و تأکید 
کــرد باید از همه این ظرفیت ها بــرای معرفی چهره واقعی 

استان استفاده کرد.
اســتاندار کرمانشــاه بــا بیــان اینکه در کنار توســعه 
زیرســاخت های گردشــگری باید بــه بعُد نرم افــزاری این 
صنعت هم توجه جدی شــود، گفت: آموزش عمومی مردم 
و بخصوص راهنمایان گردشــگری می تواند در جذب هرچه 

بیشتر گردشگر کمک کند.
بازونــد با اســتقبال از برگزاری گردهمایــی راهنمایان 
گردشــگری کشور در کرمانشاه در اســفندماه امسال آن را 
فرصت بســیار خوبی برای معرفی استان دانست و گفت: در 
این گردهمایی باید ظرفیت های کرمانشــاه به خوبی معرفی 
شــود تا راهنمایان گردشــگری از نزدیک بــا ظرفیت های 

موجود استان آشنا شوند.
استاندار کرمانشــاه در ادامه این نشست طرح کرمانشاه 
2020 را بــه حاضــران ارائه کرد و گفــت: در این طرح با 
رویکرد گردشــگری به دنبال معرفی استان در سال 2020 
هســتیم و پیشــنهاد می کنم در گردهمایی اســفندماه در 

کرمانشاه این طرح رونمایی شود.
بازوند افــزود: این طرح را در هیئــت دولت هم مطرح 
می کنم و در آنجا به تصویب می رســانیم تــا از اعتبارات و 

امکانات دولت نیز برای این طرح بهره ببریم.
اســتاندار کرمانشــاه، واگذاری فعالیت هــای مربوط به 
گردشــگری به بخــش خصوصــی و مردم را در پیشــبرد 
اهداف بســیار مهم دانســت و گفت: در برخی از کشورهای 
غربی ســازمانی به نام گردشــگری وجود ندارد و فعالان و 

سازمان های غیردولتی این صنعت را اداره می کنند.
وی یادآور شــد که گردشــگری باید بر سر سفره مردم 

بیاید و مردم بتوانند از محل این صنعت منتفع شوند.
بازوند به دو هزار و 200 جاذبه ثبت شده و چهار هزار 
و 200 جاذبه شناسایی شــده کرمانشاه اشاره کرد و آن را 
ظرفیت و پتانســیل بسیار خوبی در زمینه جذب گردشگر 
در اســتان دانســت.و همچنین اظهار کــرد: یازدهمین 
گردهمایی راهنمایان گردشــگری کشــور با حضور 600 
نفر از سراســر کشور 29 بهمن تا دوم اسفند در کرمانشاه 

برگزار شود.
در پایــان اســتاندار اذعان کرد: بر اســاس اعلام معاون 
گردشــگری استان کرمانشــاه در نیمه نخست امسال 520 
هزار نفر گردشــگر داخلی و هشت هزار و 100 نفر گردشگر 
خارجی از موزه ها و محوطه های تاریخی این اســتان بازدید 

کردند.

خبــر

استانها
sepehr.ostanha@gmail.com

»اماواگرهای« وزارت نیرو برای »معشوره«

سد مصوبه تخصیص آب ندارد
سپهرغرب، گروه استان ها: سد معشوره 
استان لرستان مصوب سفر نخست هیئت 
دولت یعنی 11 ســال پیش است و قبل از 
آن نیز بارها در دولت های مختلف به عنوان 
یکــی از مطالبات جدی مــردم مطرح و 
که  وعده هایی  اســت،  گرفته  اجرا  وعده 
سال هاست بین النهرین لرستان را در میان 
نگه داشته  تشنه  سیمره  و  کشکان   دورود 

است.
جمیع همه مزایا از ســد معشــوره پروژه ای 
حیاتی برای اســتان لرســتان ســاخته است، 
پــروژه ای کــه امــروز بــا شــدت گرفتن تب 
خشک ســالی ها در انبار غله لرستان و تشنگی 
مردمان این دیار به عنــوان مطالبه ای جدی از 

سوی مردم بارها مطرح شده است.

     گوش ناشــنوای وزارت نیرو برای 
مطالبات مردم لرستان

در این مدت رایزنی های متعددی از ســوی 
مسئولان و رســانه های اســتان برای رساندن 
صدای مردم بــه متولیان امــر در وزارت نیرو 
صــورت گرفته و این در حالی اســت که هنوز 
گوش شنوایی برای شــنیدن این مطالبه مردم 

لرستان وجود ندارد.
رضــا میرزایــی مدیرعامــل شــرکت آب 
منطقه ای لرســتان در این رابطــه بابیان اینکه 
100 درصــد مســاحت لرســتان در دو حوزه 
آبریز قرار دارد، اظهار داشــت: حدود 60 درصد 
از مساحت لرســتان در حوزه کرخه که شامل 
شهرســتان های الشــتر، نورآباد، کوهدشــت، 
پلدختر، دوره چگنی و رومشــکان قرار دارد و 
40 درصد از مســاحت اســتان نیز در بروجرد، 

دورود، ازنا و الیگودرز در حوزه دز قرار دارد.
وی بابیان اینکه سد معشوره در حوزه کرخه 
در حال احداث است عنوان کرد: در این منطقه 
دو رودخانه »کشــکان« و »چــم زکریا« قرار 

دارند.
مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای لرســتان 
بابیان اینکه حوزه آبریز کرخه چند سرشــاخه 
مهم دارد گفت: یکی از این سرشاخه ها سیمره 
بوده که تقریباً هفت اســتان کشور در آن سهم 
دارند و دیگری »کشکان« بوده که 100 درصد 

مساحت آن در استان لرستان قرار دارد.

     »معشوره« آب رفت!
میرزایی بابیان اینکه مســاحت حوزه آبریز 
»کشــکان« 9 هزار و 500 هکتار اســت گفت: 
حوزه آبریز سد معشوره در این منطقه سه هزار 
کیلومترمربع است و آورد کل رودخانه کشکان 
در ایســتگاه هیدرومتری کشــکان - پلدختر 

سالانه بر اســاس آمار بلندمدت یک میلیارد و 
636 میلیون مترمکعب است.

وی بابیان اینکه آورد سالانه رودخانه کشکان 
در منطقه ســد معشوره ســالانه 600 میلیون 
مترمکعب است، گفت: از مجموع یک میلیارد و 
636 میلیون مترمکعب حدود یک میلیارد و 50 
میلیون مترمکعب به آن طرف سد می رود که ما 

در رابطه با آن بحث و کاری نداریم.
مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای لرســتان 
بابیان اینکه ســد بر اســاس ســیلاب طراحی 
می شود، گفت: مشخصات این سد که قبلًا 600 
میلیون مترمکعب حجم ذخیــره، ارتفاع 114 
متر، طول تاج350 متر بوده که در حال حاضر 
با برنامه جدید و تغییر ابعاد آن ارتفاع ســد از 
114 متر بــه 73 متر، طول تاج ســد از 350 
متر به 220 متر و حجم مفید ســد نیز از 600 
میلیــون مترمکعب به 43 میلیــون مترمکعب 

کاهش می یابد.

     مصوبه تخصیص آب »معشــوره« 
هنوز ابلاغ نشده است

میرزایی بابیان اینکه طراحی سد به شرکت 
»آب نیرو« وزارت نیرو محول شده است گفت: 
تخصیصی که برای ســد درگذشته مدنظر قرار 
گرفته بود، 271 میلیــون مترمکعب آب برای 
شهرستان کوهدشــت، 250 میلیون مترمکعب 
برای آبیاری 36 هزار هکتار اراضی کشــاورزی 
کوهدشــت، 15 میلیون مترمکعب برای شرب 
و شش میلیون مترمکعب نیز برای صنعت بوده 

است.
وی ادامه داد: در حال حاضر با اهداف جدید 
حدود 50 میلیــون مترمکعب تخصیص آب در 
قالــب این ســد در نظر گرفته شــده که از این 
میزان 27 میلیون مترمکعب برای کشــاورزی، 

15 میلیون مترمکعب برای شــرب و مابقی آن 
نیز برای صنعت است.

مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای لرســتان 
بابیــان اینکه این موضوع هنوز ابلاغ نشــده و 
مــا آن را هنــوز نپذیرفته ایم، گفت: جلســات 
متعددی در این رابطه برگزارشده و تا این لحظه 
تخصیص آب به سد معشوره نهایی نشده است.

میرزایــی بابیان اینکه ضمــن پیگیری های 
صورت گرفته قرار شــده کــه میزان تخصیص 
آب از 50 میلیــون مترمکعب به 100 میلیون 
مترمکعب افزایش پیدا کند گفت: هنوز مصوبه 
تخصیــص 100 میلیون مترمکعــب آب را به 
مــا نداده اند و به ما اعــلام کرده اند که منابع و 
مصارف خود را بــرای 100 میلیون مترمکعب 
تخصیص آب ارائه دهیم تا دوباره در این رابطه 

جلسه برگزار کنیم.

     ســدی که فقط زمســتان حق 
برداشت آب دارد!

وی با تأکید باینکه باید تخصیص آب ســد 
مــورد پیگیری قرار گیرد، اذعان کرد: همچنین 
در گزارشی که اعلام کرده اند برای کاهش اثرات 
منفی به پایین دســت تنها در سه ماه زمستان 
آب برداشت شــود و این در حالی است که در 
سه ماهه زمســتان به آبی برای کوهدشت نیاز 

نداریم.
فرخ نیک روز مدیر پروژه ســد معشــوره نیز 
در ســخنانی بابیان اینکه از سال 90 پیگیر این 
پروژه هســتیم گفت: کارهای زیرساخت اولیه، 
تجهیــز کارگاه، 23 کیلومتر راه دسترســی به 
محل سایت، شش کیلومتر نیز جاده جایگزین، 
حدود ســه هزار متر زیربنــای تجهیز کارگاه و 
حفاری تونل انحراف این ســد عملیاتی شــده 

است.

     مــردم منطقه برای تأمین آب در 
مضیقه هستند

وی بابیان اینکه بحث تخصیص آب این سد 
باقی مانده اســت گفت: قبــلًا تخصیص تا 135 
میلیون مترمکعب آب برای ســد پذیرفته شده 
بود چراکه به لحاظ منابع آبی شهرســتان های 

اطراف در مضیقه هستند.
مدیــر پروژه ســد معشــوقه بابیــان اینکه 
پیش بینی 135 میلیون مترمکعب آب برای سد 
به دلیل کمبود منابع آبی در این منطقه اســت 
ادامه داد: اگر تخصیص آب این ســد خیلی کم 
باشــد، فایده ای ندارد و این حجم آب مستحق 
است که برای مردم این منطقه و شهرستان های 

اطراف در نظر گرفته شود.
نیــک روز بابیان اینکه تاکنــون نزدیک 40 
میلیــارد تومان در این پــروژه هزینه کرده ایم 
گفت: قرارداد ابلاغی این ســد مربوط به ســال 
92 بوده و ما دو سال بدون قرارداد کارکرده ایم.

     تصمیم گیــری نهایــی نیازمند 
مذاکره با وزارت نیرو است

وی بابیان اینکه قرارداد این پروژه با شرکت 
توســعه منابع آب نیرو و کارفرمای پروژه است، 
گفــت: میزان قرارداد 60 میلیــارد تومان برای 
ایجاد زیرســاخت های اولیه، راه های دسترسی، 

تونل انحراف بوده است.
مدیر پروژه ســد معشــوره بابیان اینکه این 
سد، طرح بزرگی بوده و مطالعات آن انجام شده 

است.
سید موســی خادمی استاندار لرستان نیز در 
این رابطه که سد معشــوره یک پروژه مهم در 
لرستان محسوب می شود، اظهار داشت: این سد 
در مقطعی در استان شــروع  و بعدها به دلایل 

مختلفی متوقف شده است.
وی بابیان اینکه در حــال حاضر این پروژه 
موضوعات مهمــی ازجمله بحث تخصیص آب، 
نحوه انتقال و تخصیص آب بین شهرستان های 
مســیر در این پروژه وجــود دارد گفت: بخش 
عمــده ای از این موضوعــات داخلی و قابل حل 
اســت اما موضوع اصلی ما این بوده که بتوانیم 
تخصیص آب مناســب برای ســد و همچنین 

تأمین منابع برای پروژه داشته باشیم.
اســتاندار لرستان با اشــاره باینکه شرایطی 
وجــود دارد که باید پیگیــری لازم را برای این 
پروژه داشته باشیم، اظهار کرد: این امر نیازمند 
مذاکــره بــا مجموعه وزارت نیــرو و همچنین 
قــرارگاه خاتم به عنوان پیمانکار پروژه اســت و 
تصمیم گیــری نهایی در رابطه با ســد نیازمند 

بررسی و مذاکرات بیشتر است.

بازار داغ غذای ارزان  قیمت در کرمانشاه

استفاده از سنگدان مرغ در کباب
سپهرغرب، گروه اســتان ها: بازار داغ 
آن،  رنگارنگ  تبلیغات  و  ارزان  کباب های 
این  اینکه  از  را  کرمانشــاهی  شهروندان 
کباب ها چــه محتویاتی دارند غافل کرده 
از موادی چون  و اغلب در این کباب هــا 

سنگدان  مرغ استفاده می شود.
منوهــای ارزان بعضــی از تهیــه غذاها یا 
رســتوران ها را هر طــور که حســاب کنیم با 
باکیفیتشــان منطقی  تبلیغات رنگارنگ غذای 
درنمی آید و اصلًا معلوم نیست چه به خورد این 

شهروندان خوش خیال ما می دهند.
چلوکباب های چهار هزارتومانی و پیتزاهای 
ســه هزارتومانی بــا هیچ عقل ســلیمی جور 
نمی شود مگر اینکه رستوران داران با دست بردن 
در ترکیب این غذاها با تقلب و استفاده از مواد 
اولیه بی کیفیت سروته شــان را هم می آورند تا 
یک پرس غذای ارزان ولی ناســالم را به دست 

مردم بدهند.
اطراف شــهر کرمانشــاه و حتی در مناطق 
مرکــزی آن به وفــور می تــوان ایــن غذاهای 
ارزان قیمــت را پیدا کرد که اتفاقــاً طرفداران 
خوبی هــم دارنــد و هیچ گاه بدون مشــتری 
نمی مانند، مشتریانی که به قیمت چشم پوشی 
از سلامت خود حاضر به استفاده از این غذاهای 

ارزان می شوند.

کوبیــده از غذاهایــی اســت که هرکســی 
نمی توانــد آن را در خانه تهیه کند و همیشــه 
معمــولاً خانواده هــا ترجیح می دهنــد آن را 
بیرون میل کنند، امــا حقیقتاً این روزها کمتر 
کســی جرأت می کند از کباب های رستوران ها 

مخصوصاً از نوع کوبیده اش استفاده کند.

     یک پرس کوبیده ارزان تر از یک 
ساندویچ است!

یک شهروند اظهار داشت: از وقتی شنیده ام 
کــه در این کباب هــای ارزان از مواد فاســد، 
گوشــت های یخ زده و گاوهای پیر و... استفاده 
می شــود خیلی کم اســتفاده کرده ام و حاضرم 

قیمت بالایی بپردازم اما غذای سالمی بگیرم.
نظری افــزود: الآن در برخی غذاهای آماده 
قیمت یک پرس کوبیده حتی پایین تر از قیمت 
یک ساندویچ است که این هیچ توجیهی ندارد 
جز اینکــه مواد اولیه بی کیفیــت در تهیه این 

غذاها استفاده شده باشد.
وی با اشاره به رشد عرضه کنندگان غذاهای 
ارزان قیمت در شــهر کرمانشــاه گفت: از قدیم 
گفته اند کــه هیچ ارزانی بی حکمت نیســت و 
حتماً مشکلی در تهیه این غذاها وجود دارد که 
باید مســئولان آن ها را بررسی کرده و برخورد 

کنند.

این شــهروند تصریح کرد: این افراد سودجو 
تنها به فکر منافع خودشــان هســتند و اصلًا 
به ســلامتی شــهروندان فکر نمی کنند البته به 
نظرم، خود شــهروندان هم تا حدودی مقصرند 
چون اگر آن ها از این واحدها خرید نکنند، قطعاً 

بساط این ها هم برچیده می شود.

     غذاهای ارزان به صرفه تر است!
یک شهروند دیگر نیز که برای خرید به یک 
مرکز تهیه غذای ارزان در سطح شهر آمده بود، 
اظهار داشــت: برای خودم هیچ وقت تابه حال از 

این غذاهای ارزان استفاده نکرده ام.
امیــری افزود: ایــن غذا را بــرای کارگرانم 
در محــل کار می بــرم که هم ازلحــاظ هزینه 
به صرفه تــر اســت و هم کارگران هــم تاکنون 

اعتراضی نداشته اند و راضی بوده اند.
وی با بیان اینکه اعتمادی به غذاهای ارزان 
در خصوص مواد اولیه اســتفاده شــده در آن ها 
ندارم، گفت: برای خانواده خودم از رستوران های 
خوبی غذا تهیه می کنم همین یک پرس کوبیده 
که با چهار هزار تومان تهیه کرده ام در آنجا 20 

هزار تومان داده ام.
این شهروند تصریح کرد: این تفاوت فاحش 
قیمــت به روشــنی بیانگر این اســت که مواد 
به کاربرده شــده در این غذاهــای ارزان از مواد 
بســیار بی کیفیت بوده و حتی ممکن اســت از 

مواد تاریخ مصرف گذشته تهیه شده باشد.

     استفاده از سنگدان مرغ در تهیه 
کباب های ارزان

کارشناس مســئول بهداشت و محیط مرکز 
اظهار داشت:  بهداشت شهرســتان کرمانشــاه، 
قیمت غــذا و ازجمله کباب در رســتوران های 
مختلف به دلیل درجه بندی آن ها متفاوت است.

بهمــن خدادادیــان بابیان اینکــه موضوع 
غذاهــای ارزان را رصد می کنیــم، افزود: حتی 
در بحث پیتزا هم شــاهد عرضه پیتزاهای سه 
هزارتومانی در اغذیه فروشی ها هستیم که البته 
قیمت یک پیتزا باکیفیــت خوب به 20 تا 25 

هزار تومان می رسد.
وی بیان داشــت: در حال رایزنی با اصناف 
هستیم و گشــت های مشترک با معاونت غذا و 
دارو، اداره کل استاندارد و... را شروع کرده و از 
اغذیه فروشــی ها، غذاهای آماده و رستوران های 

ســطح شــهر نمونه گیری و آن ها را بررســی 
می کنیم.

این مقــام مســئول بابیان اینکــه در این 
خصــوص تخلفاتی هم مشاهده شــده اســت، 
خاطرنشــان کرد: در برخی موارد حتی شــاهد 
اســتفاده از ســنگدان مرغ در تهیه کباب های 

ارزان قیمت بوده ایم.
خدادادیان به شهروندان نیز توصیه کرد که 
مردم هر جا شاهد تفاوت قیمت فاحشی بودند 
از خرید خودداری کنند، چراکه ارزشی ندارد به 
خاطر قیمت پایین تر ســلامت خود را به خطر 

بیاندازند.
کارشناس مســئول بهداشت و محیط مرکز 
بهداشــت شهرســتان کرمانشــاه ادامه داد: با 
همــکاری معاونت غــذا و دارو دانشــگاه علوم 
پزشکی تجهیزاتی را وارد کرده ایم که حتی نوع 
انجام شده را  بافت گوشت در نمونه برداری های 
تشخیص می دهد و مشخص می کند که گوشت 
مورد اســتفاده از کــدام نوع گاو مــاده یا پیر، 

گوسفند یا سنگدان مرغ بوده است.

      مردم تخلفات بهداشــتی را به 
سامانه 190 وزارت بهداشت گزارش دهند

وی اظهار داشــت: از ابتدای ســال تاکنون 
50 مورد نمونه برداری انجام داده ایم که در 10 
مورد آن اســتفاده از سنگدان مرغ تائید شد که 

با قاطعیت با آن ها برخورد کرده ایم.
خدادادیان از شــهروندان نیز خواســت که 
هرگونه تخلف بهداشــتی و یا مورد مشکوک را 
از طریق ســامانه 190 وزارت بهداشت گزارش 
دهند تا در اسرع وقت موارد مطرح شده بررسی 

و نسبت به آن ها اقدام شود.
این مقام مســئول ضمن تأکیــد بر اهمیت 
همکاری مردم در این زمینه خاطرنشان کرد: سال 
گذشته بالغ  بر 250 تن مواد غذایی فاسد کشف 
کردیــم که 80 درصــد آن از طریق گزارش های 

مردمی با سامانه 190 حاصل شده است.
گفتنی اســت تــا زمانی که شــهروندان از 
خرید مواد غذایی بــا این تفاوت فاحش قیمت 
خــودداری نکنند و به این باور نرســند که این 
غذاهــا چقدر می تواند برای آن ها مضر باشــد، 
راهکارهای برخورد و مقابلــه باعرضه همچون 
افزایش نظارت ها تأثیر آن چنانی بر فعالیت این 

مراکز نخواهد داشت.


